



产品说明

BAEROSTAB MTS 1093

描述	类型	甲基硫醇锡		
Description	Type	Methyl tin mercaptide		
	外观	液体	颜色	透明
	Appearance	liquid	Color	Clear
	比重	最大 1.17 g/ml	锡含量	最低 17%
	Specific Gravity	Max 1.17 g/ml	Tin content	min 17%

性能/应用 BAEROSTAB MTS 1093 是一款经济型的液体甲基硫醇锡，满足欧盟法规中用于硬质PVC食品包装稳定剂对成份和纯度的要求。

Performance / Application BAEROSTAB MTS 1093 is an economical liquid methyl tin mercaptide, which meets the composition and purity requirements of European regulations as stabiliser of rigid PVC for food contact.

BAEROSTAB MTS 1093 适用于包装瓶的挤吹工艺和管件的注塑工艺的热稳定要求。
BAEROSTAB MTS 1093 is suitable for extrusion and blow-moulding of bottles, as well as for injection moulding of pressure fittings.

BAEROSTAB MTS 1093 能提供良好的初期色彩和色彩保持能力。在某些应用和配方条件下，它能比辛基硫醇锡提供更好的稳定效能。

BAEROSTAB MTS 1093 imparts good initial colour and colour hold. It also provides greater heat stability than Octyl tin mercaptide stabilisers, depending on application and formulation.

该产品没有滑性，必须与适合的滑剂配合使用。

As this product has no lubricating action, it must be used together with suitable lubricants.

BAEROSTAB MTS 1093 能够用于食品包装材料，最大许可量是2 phr.

BAEROSTAB MTS 1093 may be used in the manufacture of food packaging materials. The maximum permitted dosage is 2 phr.

储存 常温干燥储存，包装一旦打开，请注意即时密封保存。

Storage Dry storage at room temperature is recommended. Once opened, packaging should be firmly closed.